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Deltagere 

Medlemmer 

 

Sted 

Teaterbygningen 

 

Referent 

Kirsten Sattler 

 

 

Generalforsamling den 9. april 2013 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst v. formand Stefan Lildal-Schøder  

2. Valg af dirigent 

3. Valg af referent 

4. Valg af stemmetællere 

5. Formandens beretning 

6. Aflæggelse af regnskab v. kassereren  

7. Fastlæggelse af kontingent  

8. Indkomne forslag 

a. Ændring af vedtægter 

9. Forslag til budget for 2013 

10. Valg til foreningens bestyrelse  

11. Eventuelt 

 

Ad 1: Velkomst 

Formand Stefan Lildal-Schrøder bød velkommen til generalforsamlingen. 

 

Ad 2: Valg af dirigent 

Formanden pegede på Per Sørensen til posten som dirigent for generalfor-

samlingen og han modtog med generalforsamlingens opbakning valget. Di-

rigenten fastslog, at generalforsamlingen i henhold til vedtægterne var ind-

kaldt rettidigt. 

 

Ad 3: Valg af referent 
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Dirigenten pegede på Kirsten Sattler fra Personaleafdelingen, og hun mod-

tog med generalforsamlingens opbakning valget. 

 

Ad 4: Valg af stemmetællere 

Dirigenten foreslog at udsætte punktet kun til gennemførelse, hvis der skul-

le gennemføres en afstemning. Generalforsamlingen var enige heri. 

 

Ad 5: Formandens beretning 

Formand Stefan Lildal-Schrøder aflagde årsberetning: 

- startede med at spørge via håndsoprækning til bl.a., hvor mange deltage-

re, der arbejder uden for Rådhuset (det var der næsten halvdelen, der gjor-

de). Stefan udtrykte, at det var positivt, da vi jo er en Personaleforening for 

hele Køge Kommune. 

- havde ved foreningens start håbet på ca. 1000 medlemmer – med ca. 

700 pt. er vi godt på vej! 

- bestyrelsen har fået indkøbt medlemskort – det var en lang proces med 

flere forslag undervejs. 

-3-delt indsats: Rabataftaler, kulturarrangementer og motion/idræt. 

- rabataftaler: Vi er kommet langt – flere kommer til (Randi Kirkegaard 

fortalte, at vi følger op på de forslag, der kommer fra medlemmer, men det 

er ikke alle forretningsdrivende, der vil være med). 

- kulturarrangementer: Forsøgt os med forskellige; arrangementer på KØS, 

Øl-smagning, byvandring, fisketur og ikke mindst Hobitten-arrangementet, 

som var en stor succes, som bestyrelsen forventer at gentage. Nogle ar-

rangementer er desværre aflyst pga. for lille tilmelding. 

- idræt og motion: Forsøgte at etablere Zumba-hold og har etableret sam-

arbejde med Dansk Firmaidræt (Køge Firmbold). Dog har ikke så mange 

benyttet sig af de tilbud, der er (hør desuden oplæg fra Dansk Firmaidræt 

efter generalforsamlingen).  

- Vi har brug medlemmernes hjælp til at bringe Personaleforeningen til 

live, komme med forslag til aktiviteter m.m.  

- nævnte ambassadørordningen og undskylde den lange opstart og lovede 

at samle dem snarest til en snak om lokale arrangementer. 

 

Herefter blev beretningen godkendt af forsamlingen. 

  

Af 6: Aflæggelse af regnskab 

Regnskabet for 2012 blev omdelt, og kassereren aflagde regnskab, der viste 

at foreningen havde et overskud i 2012 på 15.047,81 kr. samt en egenkapi-

tal på 40.737,81 kr. Differencen på 25.690,00 kr. dækker en gæld som 

skyldes, at faktura for betaling af Hobitten-arrangement først er fremsendt i 

januar 2013 (er derfor først betalt i 2013). Dirigenten spurgte til et under-

skrevet regnskab af både bestyrelse og revisor, hvilket kassereren kunne 

fremvise. Regnskabet blev herefter godkendt af forsamlingen. 

 

Ad 7: Fastlæggelse af kontingent 
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Bestyrelsen foreslog et uændret kontingent på kr. 10 kr. pr. måned, idet 

foreningens økonomi med det nuværende aktivitetsniveau er fornuftig. Ge-

neralforsamlingen godkendte forslaget. 

 

Ad 8: Indkomne forslag 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var indkommet forslag fra foreningens 

medlemmer, men bestyrelsen havde et forslag om ændring af vedtægter, så 

timelønnede og medlemmer, der går på pension også kan være medlemmer 

af personaleforeningen. Generalforsamlingen drøftede forslaget frem og 

tilbage, herunder om man generelt skulle tilbyde tidligere medarbejdere, 

der fx bliver virksomhedsoverdraget, medlemskab. Generalforsamlingen 

blev enige om at fastholde, at foreningen som udgangspunkt er for ansatte, 

ud fra den holdning, at hvis man skifter arbejdsplads får man tilhørsforhold 

til en anden arbejdsplads, undtagen som pensionist/efterlønner. 

 

Følgende blev ændret i § 3 Medlemmer: 

§ 3 Medlemmer: 

Punkt 1 omformuleres: Som medlem kan alle ansatte i Køge Kommune 

samt medlemmer som går på efterløn eller pension optages. Derudover kan 

medlemmer af Køge Kommunes seniorklub søge optagelse. Månedslønnede 

ansatte betaler kontingent via lønindeholdelse. Øvrige medlemmer betaler 

kontingent via betaling direkte til foreningens kasserer. Medlemskab giver 

adgang til foreningens aktiviteter. Der udstedes medlemskort. 

Punkt 2 udgår (Er man først blevet medlem…) 

Nyt punkt 2: Indmeldelse sker for månedslønnede ansatte gennem besked 

til Løn-afdelingen – enten via intranettet eller via blanket. Indmeldelse for 

øvrige medlemmer sker via mail til foreningens kasserer (kontingent betales 

halvårligt – forholdsmæssig betaling ved indmeldelse midt i et halvår). 

Punkt 3 omformuleres: Gyldig udmeldelse sker for månedslønnede ansat-

te via besked til Løn-afdelingen – enten via intranettet eller via blanket. 

Udmeldelse for øvrige medlemmer sker via mail til foreningens kasserer 

(med virkning for næstkommende halvår). 

 

Ad 9: Forslag til budget 

Bestyrelsen foreslog følgende budget, der blev godkendt af generalforsam-

lingen: 

 

Indtægter:    

Medlemskontingent   60.000 kr. 

Støtte fra personalepolitiske midler  25.000 kr. 

Indtægter i alt   85.000 kr. 

 

Udgifter: 

Lokale medlemsarrangementer  20.000 kr. 

BIO-arrangement el. lign.   25.000 kr. 

Af bestyrelsen planlagte arr.  25.000 kr. 

Bestyrelsesarbejde og ambassadører  10.000 kr. 

Diverse poster og indkøb i øvrigt      5.000 kr. 

Udgifter i alt   85.000 kr. 
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Ad 10: Valg til bestyrelsen 

 

4 pladser i bestyrelsen var på valg (vælges for 2 år): 

 

Lars O. Nissen - genopstiller 

Randi Kirkegaard – genopstiller ikke 

Lone Aarestrup – genopstiller ikke 

Anne Kirstine Nøhr – genopstiller ikke 

 

Derefter stillede følgende op: 

 

Gitte Wennicke, Pedersvænge, SSF 

Mie Belin, Servicekorpset, SSF 

Rikke Holmberg, Hjælpemidler, SSF 

René Lykke Hansen, ETK, TMF 

 

Dirigenten spurgte først forsamlingen til genvalg af Lars O. Nissen, som 

blev genvalgt. 

 

Da der var mere end 3 yderligere opstillede, valgte Gitte at trække sin op-

stilling tilbage, og de 3 øvrige kandidater blev derfor valgt til bestyrelsen 

med generalforsamlingens opbakning. 

 

Formanden lykkeønskede de nyvalgte og takkede de afgående bestyrelses-

medlemmer, som fik overrakt en lille vingave. 

 

Derudover blev der informeret om, at suppleanter og revisorer, der blev 

valgt på den stiftende generalforsamling stadig er valgt frem til næste ge-

neralforsamling: 

 

Suppleanter (valgt for 2 år – er derfor ikke på valg): 

• Lone Bjerggaard Nielsen (1. suppleant) 

• Annette Møller (2. suppleant) 

 

Revisorer (valgt for 2 år – er derfor ikke på valg): 

• Torben Ellegaard (revisor) 

• Gitte Ellegaard (revisorsuppleant) 

 

Ad 11: Eventuelt 

Et medlem mindede bestyrelsen om, at det kan være svært for nogle med-

arbejdere at deltage i arrangementer, der starter kl. 16.00, da de arbejder 

til senere på dagen. 

 

Formanden sagde, at man i bestyrelsen er opmærksom på den udfordring, 

at medarbejderne i Køge Kommune arbejder på alle tider af døgnet, og at 

det løbende er drøftet i den nuværende bestyrelse. Bestyrelsen forsøger at 

lægge arrangementer på forskellige tider, under hensyntagen til, hvilket 

tidspunkt, der vil passe flertallet af medlemmerne. Formanden nævnte, at 
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medlemmerne er meget velkomne til at foreslå aktiviteter, herunder gerne 

på alternative tidspunkter. 

 

Derudover blev drøftet udfordringen med kommunikationskanaler, især da 

der er medarbejdere, der ikke har mulighed for eller er opmærksomme på 

at se nyheder og information på intranettet Kjukken.  

 

Underskrift af dirigenten: 

 

Per Sørensen 

_____________________ 

Per Sørensen 

 

------------------------------------------------------------------------------------ 

Efter generalforsamlingen præsenterede Køge Firmaidræt de muligheder, 

medlemmerne har for deltagelse i motions- og idrætsaktiviteter. Se ved-

hæftede materiale. Køge Firmaidræt kommer gerne ud på arbejdspladser og 

hjælper med lokale idræts-arrangementer. 

 

Til afslutning leverede Brdr. Damp med Søren Rislund i spidsen en forry-

gende underholdning til forsamlingen. 


